
ПРОТОКОЛ № 11
загальних зборів Громадської ради при Дніпровській міській раді

м. Дніпро 12 лютого 2020 року 
12.00

Місце та час проведення: м. Дніпро, просп. Дмитра Яворницького, 
буд. 75 (біла зала) початок о 12.00 год.

Відкрила засідання голова Громадської ради при Дніпровській міській раді 
Богачева Лілія Володимирівна, яка повідомила про присутність 18 членів 
Громадської ради та про те, що є кворум для прийняття рішень. На засіданні 
присутні представники об’єднань громадян, які подали документи на кооптацію 
до складу Громадської ради при Дніпровській міській раді.

СЛУХАЛИ:
Богачеву Л. В. -  голову Громадської ради, яка запропонувала затвердити 

наступний порядок денний засідання Громадської ради:

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1. Розгляд кандидатур делегованих від інститутів громадянського суспільства 
до складу Громадської ради при Дніпровській міській раді у зв’язку із 
кооптацією. Голосування за кандидатів та винесення рішення на сесію 
міської ради.

2. Зміни до Положення про Громадську раду при Дніпровській міській раді та 
про звернення до міської ради щодо прийняття рішення про зміни до 
Положення.

3. Різне.

Голосували:
Рішення прийнято одноголосно.

ВИРІШИЛИ:
затвердити порядок денний засідання.

1. Розгляд кандидатур делегованих від інститутів громадянського 
суспільства до складу Громадської ради при Дніпровській міській раді у 
зв’язку із кооптацією. Голосування за кандидатів та винесення рішення на 
сесію міської ради.

СЛУХАЛИ:

Богачеву Л. В. голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, яка 
доповіла, що п. 3.3 Положення про Громадську раду при Дніпровській міській



раді та Рішення Правління Громадської ради на основі Протоколу засідання 
Правління від 28.01.2020 року № 16, виноситься на розгляд 14 заяв про вступ 
до Громадської ради від представників різних інститутів громадянського 
суспільства, які було подано відповідно до норм та у визначений строк п. 3.1. 
Положення.

Підкреслила, що 28.01.2020 відбулося засідання правління Громадської 
ради при Дніпровській міській раді, на якому були розглянуті документи від 
інститутів громадянського суспільства, які було подані на кооптацію. 
Правлінням було прийняте рішення кооптувати до складу Громадської ради 14 
об’єднань громадян.

Ростовцев О. Ю., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запитав чи подавали об’єднання громадян, які подали документи на кооптацію, 
програми діяльності.

Богачева Л. В. голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
відповіла, що громадські організації, які подали документи на кооптацію до 
складу Громадської ради мають великий досвід роботи, в них є реалізовані 
проекти.

Слуцьковська Д. М. член правління - голова комітету з гуманітарних 
питань Громадської ради при Дніпровській міській раді додала, що з 
представником Благодійної організації «Благодійний фонд «Справа» Суржен- 
ко Л. А., яка подала документи на кооптацію, її комітет вже співпрацює.

Василенко Н. І., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
зауважила, що з Громадською організацією «Честь та віра» - представник 
Горяінов Р. С. вони постійно співпрацюють.

Богачева Л. В. голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
додала, що всі подані документи від об’єднань громадян були уважно 
розглянуті правлінням Громадської ради при Дніпровській міській раді.

Запропонувала проголосувати за об’єднання громадян, які подали 
документи на кооптацію до складу Громадської ради при Дніпровській міській 
раді, списком.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 15 
«Проти» - 0 
«Утримались» - З

ВИРІШИЛИ:
Голосувати за кандидатів до складу Громадської ради при Дніпровській 

міській раді списком.



Богачева Л. В. голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
зауважила, що виконавчими органами Дніпровської міської ради ігноруються 
запити Громадської ради і звернулась с проханням до членів Громадської ради 
надати список питань, які подавалися комітетом Громадської ради до 
виконавчих органів Дніпровської міської ради і на які не були надані відповіді.

Богачева Л. В. голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
зачитала список з 14 об’єднань громадян, які подали документи на включення 
до складу Громадської ради шляхом кооптації:

1. Громадська організація «Дніпровська молодь» Лукаш Дмитро Богданович.
2. Громадська організація «Дніпровська федерація хортингу» Васецький 

Юрій Валерійович.
3. Громадська організація «Дніпро - місто патріотів» Кабанюк Ігор 

Миколайович.
4. Громадська організація «Інститут суспільних ініціатив «Консенсус» 

Тимченко Михайло Михайлович.
5. Дніпропетровська обласна громадська організація «Комітет виборців» 

Жолудєв Станіслав Вікторович.
6. Громадська організація «Національна спілка митців з художнього металу»

Тицька Тетяна Вікторівна.
7. Громадська організація «Регіональна асоціація пацієнтів» Бабич Лариса

Ігорівна.
8. Громадська організація «Розвиток молоді» Пінчук Марія Вікторівна.
9. Громадська організація «Спортивний альянс» Штефан Дмитро 

Григорович.
10. Громадська організація «Успішне Місто Дніпро» Требушенко Ігор 

Олегович.
11. Громадська організація «Центр реабілітації «Снайпер» Лавров Юрій 

Володимирович.
12. Громадська організація «Честь та віра» Горяінов Роман Сергійович.
13. Громадська організація «Благодійний Фонд «Справа» Сурженко Лариса 

Анатоліївна.
14. Громадська організація «Благодійний Фонд «Стратегія Дніпра» Корбан 

Геннадій Олегович.

Богачева Л. В. голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
поставила на голосування питання затвердження списку об’єднань громадян, 
які подали документи на включення до складу Громадської ради шляхом 
кооптації.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 18 
«Проти» - 0 
«Утримались» - 0



ВИРІШИЛИ:
ухвалити список об’єднань громадян, які подали документи на включення 

до складу Громадської ради шляхом кооптації.
Звернутись до Дніпровської міської ради з пропозицією затвердити новий 

склад Громадської ради при Дніпровській міській раді.

2. Зміни до Положення про Громадську раду при Дніпровській міській 
раді та про звернення до міської ради щодо прийняття рішення про зміни 
до Положення.

СЛУХАЛИ:
Богачеву Л. В. голову Громадської ради при Дніпровській міській раді, яка 

доповіла щодо змін до п. 1.3, 2.2, 2.3, 3.1, 5.1, 5.2, 5,4 Положення про 
Громадську раду при Дніпровській міській раді.

Ростовцев О. Ю., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
запитав, про те, чи не може Громадська рада при Дніпровській міській раді 
звернутись до міського голови без внесення цієї правки.

Грищенко Г. Ф. член правління, голова комітету з питань інфраструктури 
міста, комунальної власності, земельних відносин, архітектури, економіки та 
фінансів Громадської ради при Дніпровській міській раді, відповів, що «право 
звернутись до міського голови з ветування рішення» є більш конкретизованим, 
і дозволить уникати в майбутньому конфліктів або спірних ситуацій.

Волкова О. В., голова комітету з питань охорони здоров’я та соціального 
захисту населення та з питань житлово-комунального господарства 
Громадської ради, запитала чому у новій редакції Положення до складу 
правління Громадської ради входять лише 3 члена правління, якщо зараз у 
Громадській раді 4 голови комітетів, які є одночасно і членами правління.

Грищенко Г. Ф. член правління, голова комітету з питань інфраструктури 
міста, комунальної власності, земельних відносин, архітектури, економіки та 
фінансів Громадської ради при Дніпровській міській раді, відповів, що 
враховуючи те, що пройшла кооптація і збільшився кількісний склад 
Громадської ради, то необхідно буде міняти і структуру Громадської ради.

Ростовцев О. Ю., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
зауважив, що зараз в Громадській раді 4 комітети, тоді чому в Положенні буде 
прописано, що в Правління входить лише 3 члена правління. Запитав чи будуть 
голови комітетів входити у склад правління.

Грищенко Г. Ф. член правління, голова комітету з питань інфраструктури 
міста, комунальної власності, земельних відносин, архітектури, економіки та 
фінансів Громадської ради при Дніпровській міській раді, відповів, що після 
затвердження змін до Положення, необхідно буде змінювати Регламент



Громадської ради де і будуть врегульовані ці питання. Додав, що не обов’язково 
член правління повинен бути головою комітету.

Богачева Л. В. голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
доповіла, що ситуація в Громадській раді склалася таким чином, що 2 голів 
комітетів склали повноваження, і функції їх комітетів були передані іншим 
комітетам.

Бабич Л. І., представник Громадської організації «Регіональна асоціація 
пацієнтів», зауважила, що вона була головою громадської ради при 
Дніпропетровській обласній державній адміністрації і може сказати, що 
правління повинно бути функціональним та органом який працює. Якщо в 
правління буде входити 20 осіб, то воно не буде ефективно працювати і всіх 
членів правління буде важко зібрати. Крім того можна проводити розширене 
засідання правління разом з головами комітетів.

Слуцьковська Д. М. член правління - голова комітету з гуманітарних питань 
Громадської ради при Дніпровській міській раді, запропонувала проголосувати 
за правку до п. 5.4 без визначення кількості членів правління.

Грищенко Г. Ф. член правління, голова комітету з питань інфраструктури 
міста, комунальної власності, земельних відносин, архітектури, економіки та 
фінансів Громадської ради при Дніпровській міській раді, зауважив, що у 
зв’язку з постійною неявкою деяких членів правління рішенням Загальних 
зборів Громадської ради було прийнято рішення об’єднати комітети, які 
функціонально не сумісні. Зауважив, що спочатку було 6 комітетів, які 
виявилися не дієздатними. З урахуванням того, що голова Громадської ради не 
очолює жодного комітету і довгий проміжок часу правління працювало у 
кількості 5 осіб, четверо з яких є головами комітетів.

Богачева Л. В. голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
поставила на голосування пропозицію Грищенка Г. Ф. залишити затвердження 
правок до Положення про Громадську раду при Дніпровській міській раді у вже 
погодженому управлінням правового забезпечення міської ради варіанті. 
Звернутись до Дніпровської міської ради з питання внесення змін до Положення 
про Громадську раду при Дніпровській міській раді.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 15 
«Проти» - 0 
«Утримались» - З

ВИРІШИЛИ:
затвердити правки до Положення про Громадську раду при Дніпровській 

міській раді та звернутись до Дніпровської міської ради з питання внесення змін 
до Положення про Громадську раду при Дніпровській міській раді.



3. Різне.

СЛУХАЛИ:
Мірошніченко М. О. член правління -  голова комітету з питань охорони 

навколишнього природного середовища, екології та благоустрою, 
адміністративних послуг та процедур Громадської ради при Дніпровській 
міській раді, Чумак В. О., член Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
доповіли щодо розробки та реалізації міської програми згідно концепції «Єдине 
здоров’я» (Global One Health).

До обговорення розробки та реалізації проекту міської програми «Єдине 
здоров’я» (Global One Health) долучилися Корбан Г. О. та Богачева Л. В.

Богачева Л. В. голова Громадської ради при Дніпровській міській раді, 
враховуючи обговорення, запропонувала доопрацювати проект програми, 
зобов’язавши всі ветклініки міста проводити чіпування та обов’язкову 
стерилізацію тварин, які не підлягають племінному розведенню.

Поставила на голосування питання доручити комітету з питань охорони 
навколишнього природного середовища, екології та благоустрою, 
адміністративних послуг та процедур Громадської ради доопрацювати 
програму «Єдине здоров’я» (Global One Health).

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 18 
«Проти» - 0 
«Утримались» - 0

ВИРІШИЛИ:
доручити комітету з питань охорони навколишнього природного 

середовища, екології та благоустрою, адміністративних послуг та процедур 
Громадської ради доопрацювати програму «Єдине здоров’я» (Global One 
Health).

Вирішення питань порядку денного вичерпано, інших пропозицій не 
надходило, зауважень щодо ведення Загальних зборів не має. Збори оголошено 
закритими.

Цей Протокол складений в двох оригінальних примірниках, засвідчених 
підписом секретаря та головуючого загальними зборами.

Голова Громадської ра, Л. В. Богачева

Секретар Громадської ради О. Є. Мальцева


